

Return Policy & Shipping

退货政策及运输

Thanks for purchase at <https://tzjm.com>.

感谢您购买

If you are not entirely satisfied with your purchase, we're here to help.

如果您对您购买的东西不完全满意，我们可以帮助您。

Returns

退货

If due to the product quality problems, our company will implement unconditional return commitment.

因产品质量问题，公司实施无条件退换承诺。

You have 30 calendar days to return an item from the date you received it.

从你收到物品的那天起，你有 30 天的时间来归还它。

To be eligible for a return, your item must be unused and in the same condition that you received it.

为符合退货条件，您的项目必须是未使用的，并在相同的条件下，您收到它。

Your item must be in the original packaging.

你的物品必须是原始包装。

Your item needs to have the receipt or proof of purchase.

你的物品需要有收据或购买证明。

Refunds

退款

Once we receive your item, we will inspect it and notify you that we have received your returned item. We will immediately notify you on the status of your refund after inspecting the item.

一旦我们收到您的物品，我们将进行检查，并通知您我们已经收到您的退货项。我们会在检查完物品后立即通知您退款的情况。

If your return is approved, we will initiate a refund to your credit card (or original method of payment).

如果您的退货被批准，我们将启动退款到您的信用卡(或原始付款方式)。

You will receive the credit within a certain amount of days, depending on your card issuer's policies.

根据发卡机构的政策，你会在一定的时间内收到

Shipping

运输

You will be responsible for paying for your own shipping costs for returning your item. Shipping costs are nonrefundable.

您将负责支付自己的运输费用，为返回您的项目。运费是不可退还的

If you receive a refund, the cost of return shipping will be deducted from your refund.

如果您收到退款，退货运费将从您的退款中扣除。

Contact Us

联系我们

If you have any questions on how to return your item to us, contact us.

如果您有任何问题如何退还您的项目给我们，联系我们。

